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پیام تسلیت اژه ای در پی حادثه تروریستی راسک

رئیس قوه قضائیه طی پیامی شــهادت جمعی از نیروهای جان بر کف فراجا در 
شهرســتان راسک استان سیستان و بلوچســتان را تسلیت گفت و بر مجازات 

عاملان جنایتکار این حادثه تروریستی تاکید کرد.
به گزارش ایســنا به نقل از  مرکز رســانه قوه قضائیه، متن پیام حجت الاسلام 

والمسلمین محسنی اژه ای به شرح ذیل است:
» بسم الله الرحمن الرحیم

وَلَا تحَْسَــبَنَّ الذَِّینَ قُتِلُوا فیِ سَــبِیلِ الَلهّ أمَْوَاتاً ۚ بلَْ أحَْیَاءٌ عِنْدَ رَبهِِّمْ یرُْزَقُونَ) آل 
عمران/ ۱۶۹(

دشــمنان ایران اســلامی که از صلابت و اقتدار نظام ما حیرت زده و خشمگین 
شده اند، بار دیگر بواسطه مزدوران حقیرشان در گروهک های تروریستی، خون 
جمعی از جان بر کفان سلحشور کشور ما را که در مرزبانی فراجا مشغول تأمین 

امنیت و آرامش مردم هستند، بر زمین ریختند.
اینجانب ضمن تبریک و تســلیت شــهادت این غیور مردان به ملت شهیدپرور 
ایران اســلامی، مقام معظم رهبری، خانواده بــزرگ فراجا و خانواده معزز آنان،  
برای آن عزیزان در ایام شــهادت حضرت صدیقه طاهره )س( از خداوند متعال 
طلــب رحمت و رضوان الهی و برای خانواده هایشــان صبر جمیل و اجر جزیل 

مسئلت می نمایم.
بدیهی اســت، مسئولان دستگاه  قضایی استان موظفند ضمن صدور دستورات 
لازم به نیروهای امنیتی و انتظامی، تمامی اقدامات مقتضی را در دســتگیری و 

به کیفر رساندن این تروریست های وابسته به استکبار جهانی به عمل آورند.«
در حادثه تروریستی حمله به مقر انتظامی در شهرستان راسک که شب گذشته 
رخ داد، ۱۱ تن از نیروهای فراجا به شهادت رسیدند و ۶ نفر نیز مجروح شدند.

اصرار مجلس بر همسان سازی حقوق بازنشستگان
نماینده کرمان در مجلس با دفاع از ردکلیات لایحه بودجه سال آینده از سوی 
مجلس، گفت: مجلس در جریان بررســی برنامه هفتم توسعه تصویب کرد که 
همسان ســازی حقوق بازنشســتگان باید طی سه ســال انجام شود و باید این 

موضوع محقق شود.
به گزارش مهر، محمدمهدی زاهدی، نماینده کرمان در مجلس شورای اسلامی، 
با اشــاره به رد کلیات لایحه بودجه ســال ۱۴۰۳ در مجلس، گفت: دولت یک 
هفته فرصــت دارد تا لایحه بودجه را اصلاح و مجدداً به مجلس ارســال کند. 
دولت در تجدیدنظر در لایحه بودجه باید هم روی منابع درآمدی و هم مصارف 

تأمل بیشتری کند.
وی ادامــه داد: ضمن اینکه در بحث انرژی هم بایــد دولت یک ماده یا عبارت 
شــفافی را در لایحه بودجه ســال آینده برای رفع مشکل ناترازی انرژی کشور 

بیاورد.
نماینده مردم کرمان در مجلس شــورای اســلامی درباره افزایش ۴۰ درصدی 
درآمدهای مالیاتی در لایحه بودجه ســال ۱۴۰۳، تصریح کرد: ما معتقدیم که 
کشــور بیش از این ظرفیت افزایش مالیات را ندارد و دولت باید منابع درآمدی 
دیگری را برای تأمین بودجه در نظر بگیرد. دولت اگر به سایر منابع کشور توجه 
بیشــتری کند، می تواند در لایحه اصلاحی بودجه ســال آینده منابع درآمدی 

جدیدی را بیاورد.
زاهــدی توضیح داد: دولت منابع درآمدی متعددی دارد و درســت اســت که 
درآمدهــای اصلی دولت از محل اخذ مالیات و فروش نفت اســت، اما فروش و 
واگذاری برخی از اموال دولتی به ویژه اموالی که از حیز انتفاع برای دولت خارج 
شده به بخش خصوصی از جمله منابع درآمدی مهمی است که دولت باید به آن 
توجه کند. وی افزود: همچنین دولت می تواند از درآمد ناشی از محل گمرکات 
و عوارض هــای مختلفی که می گیرد و خدماتی که برخی دســتگاه های دولتی 

می دهند و پول آن به خزانه می رود، استفاده کند.
نماینده مردم کرمان در مجلس شــورای اســلامی درباره همسان سازی حقوق 
بازنشســتگان، گفت: باید از بازنشســتگان رفع نگرانی شــده و همسان سازی 

عملیاتی شود.
زاهدی متذکر شــد: مجلس در جریان بررسی برنامه هفتم توسعه تصویب کرد 
که همسان سازی حقوق بازنشســتگان باید طی سه سال انجام شود و در سال 
اول اجرای قانون برنامه هفتم توســعه که سال ۱۴۰۳ است ۴۰ درصد، در سال 
دوم ۳۰ درصد و در ســال سوم ۳۰ درصد همسان سازی محقق شود که دولت 

باید منابع این کار را در نظر بگیرد.

اولین فرمانده سپاه پاسداران به پیشنهاد کرد
وجود دادگاه صالحه  در کنار شورای نگهبان

اولین فرمانده سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با اشاره به اینکه جریانات چند ساله 
یا یکی دو دهۀ اخیر، مقداری باعث کاهش تمایل عمومی نسبت به شرکت در 
انتخابات شــده است، گفت: این یک واقعیت است، همه باید تلاش کنند تا این 

وضعیت اصلاح شود.
به گزارش جماران، جواد منصوری افززود: روشــن است که عده ای از مردم که 
در طی چند ســال اخیر مشکلاتی داشته اند، طبیعتاً به تدریج انگیزه شان برای 
شــرکت در انتخابات کم می شود؛ نه تنها شرکت در انتخابات، حتی شرکت در 
نمازجمعه یا شرکت در راهپیمایی را در نظر بگیرید، به هر حال بی تأثیر نیست، 

قطعاً تأثیرگذار است.
وی در ادامــه با بیان این نکته به صورت جدی درباره عملکرد شــورای نگهبان 
انتقاد دارم که اگر صلاحیت من را تأیید نمی کنند، مســتنداً اعلام کنند، افزود: 
چه دلیلی دارد که به صورت مســتند اعلام نمی کنند؟! واقعاً درباره این مسأله 
حرف زیادی دارم و هر چه فکر می کنم منطقی به نظر نمی آید. شما به صورت 
رسمی عدم صلاحیت کسی را اعلام می کنی، در واقع به نوعی غیر مستقیم به 
وی اتهام می زنی، در حالی که این کار صحیح نیست. قطعاً باید دادگاه صالحه ای 

در کنار شورای نگهبان باشد و به این رأی رسیدگی کند. 
منصوری خاطر نشــان کرد: افزایش یا کاهش مشارکت مربوط به عملکرد کل 
دستگاه های نظام در طول سال ها است و به صورت تدریجی ذهنیت مردم شکل 
می گیرد که انتخابات فایده دارد یا ندارد، خوب اســت یا بد است، شرکت کنند 
یا نکنند. البته در زمان انتخابات، درصدی جابجا می شود، اما به نظر من تنها به 

تصمیم گیری دستگاه ها مربوط نیست. 
وی گفت: اگر در قانون »نظارت اســتصوابی« وجود دارد، پس باید اجرا شود و 
اگر در قانون نیست، مسأله دیگری است. من اصل قانونی روند انتخابات را را رد 
نمی کنم، بلکه شکل اجرایی آن برای من سؤال است و شورای نگهبان هنوز هم 

توضیح قانع کننده ای درباره آن نداده است.

همتی خطاب به رئیسی:

لیست دریافت کنندگان ارز نیمایی را به روز کنید
رئیس پیشــین بانک مرکزی خطاب به رییسی نوشت: گشت ارشاد مدیران را 
که راه نینداختید، دستکم لیست دریافت کنندگان ارز نیمایی و دولتی را به روز 

کنید.
به گزارش منیبان، عبدالناصر همتی، رییس پیشــین بانک مرکزی، در شــبکه 
اجتماعی ایکس نوشــت: جناب آقای رئیسی! خرداد ۱۴۰۰ در پاسخ به چرایی 
وجود گشت ارشاد فرمودید که گشت ارشاد مدیران راه می اندازید. آن که نشد! 
درعوض لیست دریافت کنندگان ارز نیمایی و دولتی که از سال ۹۷ بطور فصلی 
توسط بانک مرکزی منتشر می شد، از شروع دولت سیزدهم متوقف شد. حداقل، 

دستور دهید لیست را به روز کنند.

عدلیه

مجلس

احزاب

ویژه

ســخنگوی جبهــه اصلاحات گفــت: جبهه 
انتخابــات تصمیم جدیدی  درباره  اصلاحات 

نگرفته است.
 آنچه که جبهه اصلاحات در دســتور کار قرار 
داده خواست اکثریت جامعه است و بر همان 

اساس مسیر را دنبال می کند.
به گزارش ایلنا، جواد امام ســخنگوی جبهه 
اصلاحــات، درباره تشــکیل کمیته تعامل در 
جبهــه اصلاحات گفت: ایــن کمیته تعاملی 
بــرای هم افزایــی، رایزنی و فعال تر شــدن 

اعضای جبهه اصلاحات تشــکل شــده است. 
آن چیــزی که در این مورد ادعا شــده کذب 
محض است، اینکه اشاره شده احزابی از جبهه 
اصلاحات جدا شدند اصلا صحت ندارد و این 
احزاب جزء اعضای جبهه اصلاحات هســتند 
و نمایندگان شــان هم به صــورت فعالانه در 

جلسات شرکت می کنند. 
به این دلیل کمیته تعامل را در جبهه تشکیل 
دادیم که تلاش کنیم تا سطح حضور احزابی 
که نمایندگی دارند، ارتقا پیدا کرده و دبیران 

کل احــزاب نیز در این مدت در جبهه حضور 
پیــدا کنند که اکثر دبیران کل در جلســات 

جبهه حضور دارند.
وی افــزود: کمیتــه تعامل،  کمیته ای اســت 
که برای تقویت درون تشــکیلاتی، هم افزایی، 
انســجام بیشــتر و رایزنی با شــخصیت های 
تأثیرگذار، که درون جبهه اصلاحات تشکیل 
شده است. آنچه که در جبهه اصلاحات حقیقت 
دارد این اســت که نظرات متفاوتی هم وجود 
دارد، اما آنچه که به تصویب می رسد مصوباتی 

اســت که با رأی اکثریت جبهه اصلاحات به 
دست می آید. اینکه خیلی ها تلاش می کنند از 
این فضا برای خودشان ماهی بگیرند،  به نظر 
می رسد به این دلیل است که چون از حضور 
مردم ناامید هستند،  می خواهند هزینه ای که 
بابت رفتارهای خودشان در مسیر تک صدایی 
و انســداد در جامعه ایجاد کردند را به گردن 

دیگران بیندازند.
امام در خصوص دلایل تشــکیل این کمیته 
گفت: به طور کلی موضوع تعامل در ماموریت 

وظایف هئیت رئیسه هم در درون و بیرون از 
جبهه اصلاحات اســت. در این دوره به خاطر 
بازســازی جریان اصلاحــات، مطالبی که به 
اصــلاح گفتمان اصلاح طلبــی برمی گردد در 
جبهه اصلاحات تهیه شــده اســت و رفت  و 
آمدهایی بین احزاب، هئیت رئیسه و شورای 
مرکــزی احزاب صورت می گیرد. در این دوره 
هئیت رئیســه جبهــه اصلاحات بــا احزاب 
مختلف ۱۳ جلســه برگزار کرد که در گذشته 
به این شکل نبود. در کنار این کار، یک کمیته 
دیگر که تنوع بیشتری دارد و از اعضای هئیت 
رئیســه و کمیته های مختلف در آن عضویت 
دارند، برای ارتقای بهتر، کارآیی و هم افزایی 
بیشــتر ماموریت دارد تا مستقل از بحث های 

دیگر این مسیر را پیگیری کند.
امام با رد ادعای تشــدید اختلافات در جبهه 
اصلاحــات دربــاره شــایعه بازگشــت بهزاد 
نبــوی به جایگاه ریاســت ایــن جبهه گفت: 
این ها خواب هایی اســت که برخی برای خود 
می بینند. چنین بحثــی در جبهه اصلاحات 
مطرح نشده اســت. اگر آقای نبوی از ابتدای 
امر آمادگی پذیرش این مســئولیت را داشت، 
جبهه اصلاحات قطعا ســراغ شــخصیت های 
دیگر نمی رفت. ضمن آنکه آقای نبوی آمادگی 
پذیــرش ایــن مســئولیت در دوره جدید را 
نداشــت و این موضــوع را در ماه های پایانی 
دوره گذشــته مطرح کردند. امروز آقای نبوی 
در جلسات جبهه اصلاحات و مجمع عمومی 
حضور فعالانه دارد و ریاست کمیته تعامل هم 

بر عهده ایشان است.
وی افزود:  صدر تا ذیل شــایعات مطرح شده 
با هم نمی خوانــد و این موضوعات پمپاژ های 
دروغینی است که انجام می دهند و به دنبال 
ایجاد اختلاف هســتند در حالیکه این مسئله 

در جبهه اصلاحات وجود ندارد.
ســخنگوی جبهه اصلاحات در پاسخ به این 
ســوال که آیا جبهه اصلاحــات تصمیم و یا 
برنامه جدیــدی برای انتخابــات اتخاذ کرده 
است، گفت: جبهه اصلاحات درباره انتخابات، 
نسبت به آنچه که در گذشته تصمیم گرفت، 

تصمیم جدیدی نگرفته است. 
جبهه اصلاحات آنچه که در دســتور کار قرار 
داده خواست اکثریت جامعه است و بر همان 
اساس مســیر را دنبال می کند و به مسئولین 
و قانون گــذاران هشــدار داده اســت که در 
رفتارهای خــود تجدیدنظر کننــد، به مردم 
بازگشــته تا مردم احساس کنند قرار است بر 
سرنوشــت خودشان حاکم شوند. تا زمانی که 
مردم احساس نکنند که بر سرنوشت خودشان 
حاکم هستند، انتخابات رنگ و بوی خودش را 

نخواهد داشت.

محمــود میرلوحی، چهــره اصلاح طلب ضمــن انتقاد از 
اظهارات اخیر باهنر درباره لیست بندی اصلاح طلبان گفت: 
اصلاح طلبان بدون کاندیدا چگونه می توانند وارد انتخابات 
شــوند؟  تاجایی که بنــده از مواضع جبهه اصلاحات خبر 
دارم خبری از ثبت نام افراد و تایید صلاحیت  آنان نیســت. 
حتی اگر هم برخی از افراد توسط هیأت اجرایی تایید شده 
باشــند، می توان پیش بینی کرد که شورای نگهبان آنان را 

ردصلاحیت کند.
به گــزارش خبرآنلاین، محمدرضا باهنــر، دبیرکل جبهه 
پیــروان، در تحلیــل عملکرد اصلاح طلبــان در انتخابات 
پیش رو گفته اســت کــه؛ »مطابق اخبــار واصله اصلاح 
طلبان تا حدودی تهران به یک لیســت واحد رسیده اند و 
این می تواند اصولگرایان را نســبت به لزوم وحدت هوشیار 

سازد.«
محمــود میرلوحی، فعال سیاســی اصلاح طلب، نیز ضمن 
انتقــادات تند از محمدرضا باهنر گفت: »شــاید در جیب 
آقای باهنر لیســتی وجــود دارد کــه اصلاح طلبان از آن 

بی خبر هستند.«
مشــروح گفتگــوی محمــود میرلوحی، فعال سیاســی 

اصلاح طلب را در ادامه می خوانید؛
 آقــای میرلوحی، آقای باهنر اخیــرا گفته اند که 
اصلاح طلبان در تهران به یک لیست واحد رسیدند، 
آیا اظهارات ایشان صحت دارد و برنامه اصلاح طلبان 

برای انتخابات چیست؟
از آقای باهنر بپرســید کــه چه مســئولیت، ماموریت و 
وکالتی از سوی اصلاح طلبان داشتند که همچین ادعایی را 
کردند. اصلاح طلبان اگر لیستی برای انتخابات داشتند که 
خودشان می گفتند، اما وقتی ما کاندیدایی برای انتخابات 
نداریم، آقای باهنر از کجا علم و غیب پیدا کردند؟ شــاید 
در جیب آقای باهنر لیستی وجود دارد که اصلاح طلبان از 

آن بی خبر هستند.

پیشــتر هم برخی دیگر از رقبای شما مشابه این 
اظهارات را داشــته اند که به نظر می رســد نوعی 
سیگنال برای وارد کردن اصلاح طلبان به رقابت یا 

نشان دادن فضای رقابتی در انتخابات است.
اصلاح طلبان بدون کاندیدا چگونه می توانند وارد انتخابات 
شــوند؟ انتخابــات مگر غیر از آن اســت کــه جناح ها و 
دیدگاه های مختلف در صحنه کاندیدا داشــته باشــند تا 
بتوانند بــازی کنند؟ مگر در فوتبال بدون بازیکن می توان 
بازی کــرد یا حتی نوجوانان هم به هنگام بازی به مانیتور 
یا یک دســتگاه نیاز دارند. تا آنجایــی که من اطلاع دارم 
در اصلاح طلبــان به غیر از تعداد محــدودی، در انتخابات 
ثبت نام نکردند و حتی جوانان غیرشناخته شده نیز توسط 

هیات های اجرایی رد شدند.
زمانی که آقایان مطهری یا پزشــکیان توســط هیأت های 
اجرایــی رد صلاحیت می شــوند آیا محلی بــرای حضور 
اصلاح طلبان در بازی باقی می ماند؟ شــاید یک نفر آقای 
باهنر را را دســت انداخته یا به ایشان لیستی داده و او هم 
باور کرده است. البته اگر ایشان خواب نما شده اند که حرف 
دیگری اســت و الا از کجا می دانند که اصلاح طلبان برای 

انتخابات لیست دارند.
مهم تریــن رکــن اصلاح طلبی، جبهه اصلاحات اســت و 
تاجایی که بنده خبر دارم هیچ نشــانی از کاندیداتوری و 
لیست دهی در این جبهه وجود ندارد. ۲۹۰ حوزه انتخابیه 
وجود دارد کــه جبهه اصلاحات حداقل باید ۵۰۰ کاندیدا 
داشته باشد که بتواند برای این ۲۹۰ حوزه انتخابیه لیست 
بدهــد. در زمان انتخابات مجلس یازدهم ۳۰۰ نفر ثبت نام 
کردند که ما توانستیم در تهران ۳۰ نفر را انتخاب کرده و 
لیست بدهیم. در انتخابات مجلس دوازدهم افراد سرشناس 
در صحنه حضور ندارند و برخی از نمایندگان ادوار هم رد 

صلاحیت شدند. 
آقای کواکبیان، گفتند که اگــر تعداد کاندیداهای 

تایید صلاحیت شده بالا باشد می توان لیست ائتلافی 
برای انتخابات ارائه کرد، امــا اگر تعداد کاندیداها 
پایین باشــد به صورت فردی حمایت می کنیم. نظر 

شما در این باره چیست؟
این نظر ایشــان اســت. تاجایی که بنده از مواضع جبهه 
اصلاحــات خبــر دارم خبــری از ثبت نام افــراد و تایید 
صلاحیت  آنان نیســت. حتی اگر هم برخی از افراد توسط 
هیأت اجرایی تایید شده باشند، می توان پیش بینی کرد که 
شــورای نگهبان آنان را ردصلاحیت کند. مسیری که من 
مشاهده می کنم، مسیر خالص سازی و یکدستی است. از 
قدیم گفته اند تا سه نشود بازی نشود؛ از همین رو انتخابات 
امسال تکمیل کننده انتخابات ۹۸ و ۱۴۰۰ است. همچنین 
بعید می دانم اعتدالیون هم از فیلتر شــورای نگهبان عبور 
کننــد با این حال منتظر اعلام نتایــج می مانیم تا ببینیم 

چه می شود.
آقای میرلوحی، اخیرا رســانه های اصولگرا مدعی 
شده بودند که اصلاح طلبان به دنبال رایزنی با آقای 
بهزاد نبوی برای بازگشت به جبهه اصلاحات و روند 
تصمیم گیری در جریان اصلاحات هســتند. حضور 

ایشان چقدر به جبهه اصلاحات کمک می کند؟
می دانید که این حرف را چه کســی زد دیگر؛ یک رســانه 
وابســته به مراکز نظامی این ادعا را بیان کرده و شــایعه 
است. متاسفانه، برخی از نشریه ها توهمات و خیالات خود 
را پرورش می دهند. آقــای نبوی فعال و در صحنه حضور 

دارند و این خبرها شایعه است.
انتخاباتی  گفته می شــود آقای عارف هم جلسات 

تشکیل دادند، شما از ایشان خبری دارید؟
خیر، اطلاعی ندارم.

جواد امام مطرح کرد

تکذیب شایعه تغییر رئیس جبهه اصلاحات

میرلوحی به صحبت های باهنر واکنش نشان داد

تعجب فعال اصلاح طلب از علم غیب باهنر 

نماینده مــردم اردبیل در مجلس گفت: یکی از دلایل 
اصلی رد کلیات لایحه بودجه سال آینده در مجلس آن 
بــود که دولت میزان مالیات را ۴۰ درصد افزایش داده 

بود و باید در اصلاح بودجه کاهش یابد.
به گزارش مهر، صدیف بدری، عضو کمیسیون عمران 
مجلس شــورای اسلامی ، با اشاره به رد کلیات لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۳، گفت: امیدواریــم که دولت در 
اســرع وقت ایرادات لایحه بودجه سال ۱۴۰۳ را رفع 

و اصلاحیه بودجه را به مجلس ارائه دهد.
بدری درباره دلایل اصلی مجلس برای رد کلیات لایحه 
بودجه ســال ۱۴۰۳، گفت: یکــی از دلایل اصلی رد 
کلیات لایحه بودجه سال آینده در مجلس آن بود که 
دولت میزان مالیات را به شــدت و ۴۰ درصد افزایش 
داده بود. دولتی هــا می گویند که تمرکز دولت بر این 
است که بیشتر از افرادی که فرار مالیاتی دارند مالیات 
اخذ کند که با توجه به زیرساخت هایی که دولت دارد، 
این امکان خیلی کم است که دولت بتواند از محل اخذ 
مالیات از کسانی که فرار مالیاتی دارند، درآمد مالیاتی 
خود را محقق کند و طبیعتاً در این شرایط به اصناف، 

کسبه و تولیدکنندگان فشار وارد می شود.
وی بیان کرد: تاکید ما آن اســت که دولت در اصلاح 
لایحه بودجه سال آینده میزان مالیات را کاهش دهد 
و منابــع دیگری را جایگزین آن کند. اگر درآمد نفتی 
ما به واقع افزایش یافته است، دولت باید به این سمت 
حرکت کند و ســهم نفــت را در بودجه افزایش دهد 
و به جای افزایش مالیــات، باید این منبع درآمدی را 

در لایحه بودجه ســال آینده بیشتر کند یا آنکه منابع 
دیگری بیاورد، نه آنکه با افزایش مالیات به مردم فشار 

وارد کند.
نماینده مردم اردبیل در مجلس شــورای اســلامی با 
اشاره به اینکه میزان افزایش حقوق کارکنان دولت هم 
در این لایحه ۱۸ درصد در نظر گرفته شده بود، اظهار 
کرد: معتقدم حتی اگر حقوق کارمندان ۵۰ درصد هم 
اضافه شــود، باز هم کم است، چرا که تورم خیلی زیاد 
اســت. اگر دولت منابع پایــدار درآمدی برای افزایش 
میزان حقوق در نظر بگیرد، منجر به تورم نخواهد شد 
و دولــت در اصلاح لایحه بودجه باید به حقوق بگیران 

توجه بیشتری کند.
وی با انتقاد از وضعیت بودجه عمرانی کشور در لایحه 
بودجه سال ۱۴۰۳، ادامه داد: میزان بودجه عمرانی در 
نظر گرفته شــده در لایحه بودجه سال آینده مناسب 
نیســت و از آنجایی که دســت مجلس باز نیســت و 
خیلی زیاد نمی تواند لایحه بودجه را چکش کاری کند 
چون منابع و مصارف بهم می خورد، بهتر اســت خود 
دولــت لایحه بودجه و مواردی مانند بودجه عمرانی را 
اصلاح کند. عضو کمیســیون عمران مجلس شورای 
اسلامی تاکید کرد: تقویت بودجه عمرانی کشور، رشد 
اقتصادی، تقویت اشتغال و ثبات اقتصادی را به همراه 
خواهد داشــت. باید هم پروژه های نیمه تمام تکمیل 
شود و هم پروژه های جدیدی تعریف شود. با توجه به 
افزایش قیمت مصالح ساختمانی، باید بودجه عمرانی 

سال ۱۴۰۳ تقویت شود.

یک عضو هیات تحقیق و تفحص از حقوق های نجومی 
در مجلس، گفت: توقع ما از هیأت رئیسه مجلس این 
است که در بررســی گزارش هیأت تحقیق و تفحص 
به صحن تســریع شود و در به نتیجه رساندن آن همه 

ظرفیت های مجلس به کار گرفته شود.
به گزارش ایســنا، روح الله نجابت، با اشاره به ضرورت 
تسریع در رسیدگی به گزارش هیات تحقیق و تفحص 
از حقــوق های نجومی در صحــن مجلس، بیان کرد: 
یکی از اقدامات خوب مجلس شورای اسلامی ورود به 
مسأله حقوق های نجومی بود. طرح تحقیق و تفحص 
از حقوق های نجومی در ســال گذشته تصویب شد و 
مســیری را طی کرد و امروز خرسندیم که با شناخت 
مشکلات به تصویر روشنی از مسأله رسیده ایم. گزارش 
هیأت نهایی شده و در نوبت ارائه به صحن علنی است.
وی اظهــار کرد: البته امکان ارائه گزارش پیش از ورود 
مجلس به بررســی و تصویب برنامه هفتم توسعه نیز 
وجود داشت اما مجلس شــورای اسلامی وارد بررسی 
و تصویب برنامه هفتم توســعه شد. کارهای خوبی در 
تحقیق و تفحص از حقوق های نجومی صورت گرفت 
که با توجه بــه منع قانونی، نتایــج آن پس از قرائت 

گزارش در صحن، منتشر خواهد شد.
نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی، تصریح 
کــرد: یکی از کارهــای بدیعی که در ایــن تحقیق و 
تفحص نوآوری محسوب می شود آن است که تحقیق 
و تفحص در شناسایی روزنه های تخلف و قانون گریزی 
متوقف نشده و با استفاده از نظر کارشناسان، راهکارها 

و پیشــنهادهایی را برای مســدود کردن این روزنه ها 
ارائه کرده است. البته منتظر نماندیم و توجه به برخی 
از راهکارها را در قوانین بودجه سنواتی یا برنامه هفتم 
یا مجاری دیگر پیگیری کرده و برخی از قوانین مربوط 

را اصلاح کردیم.
وی تاکید کرد: متاســفانه رســانه های معاند از مسأله 
حقوق های نجومی دســتاویزی علیه حاکمیت درست 
کرده انــد. هرچنــد متخلفان در مقایســه با مجموعه  
مدیرانی کــه با پاکی و صداقــت کار می کنند عدّه ی 
زیادی نیستند، امّا همین هم قابل قبول نیست. مردم 
به مســأله حقوق های نجومی توجه دارند و اگر ابهام 
زدایی نشود و روشن نشود اعتماد مردم به نظام کاسته 
می شــود که این فاجعه  بزرگی خواهد بود. باید اعتماد 

مردم را حفظ کرد. 
این حقوق ها و برداشت های غیرمنصفانه از بیت المال، 
خیانت به آرمان های انقلاب اســلامی اســت. درست 
نیست که اجازه دهیم مسأله رها و به دست فراموشی 

سپرده شود.
وی افزود:تقاضای بنــده و همکاران در هیأت تحقیق 
و تفحص از کمیســیون برنامه و بودجه این است که 
گزارش را در اســرع وقت بررسی و تصویب کنند و به 
صحن منعکس شــود. توقع ما از هیأت رئیسه مجلس 
این اســت که در ارائه گزارش هیأت تحقیق و تفحص 
به تسریع شود و در به نتیجه رساندن آن همه ظرفیت 
های مجلس را به کار گرفته شــود و اگر لازم است به 

قوه  قضائیه ارسال کنند.

نماینده اردبیل تاکید کرد

توجه دولت به کاهش مالیات در اصلاح لایحه بودجه
نماینده شیراز تاکید کرد

تسریع در بررسی گزارش تحقیق و تفحص از حقوق های نجومی


